

Title (en)

Package for cigarettes or the like.

Title (de)

Packung für Zigaretten oder dergleichen.

Title (fr)

Emballage pour cigarettes ou analogues.

Publication

EP 0393648 A1 19901024 (DE)

Application

EP 90107385 A 19900419

Priority

DE 3912826 A 19890419

Abstract (en)

The package for cigarettes, having a rigid or semi-rigid box body (10) which is formed from the rear wall (11), the front wall (12), side walls and the bottom (13) and has a hinged lid at an opening, is fitted with a covering package (320) made of thin foil which covers the inside surface of the box body (10) and is provided in the opening region with a pull-out covering tab (21). In such a package, a lifting device is characterised in that the covering package (320) is attached to the bottom (13) of the box body (10), and in that an actuating part (331) of the covering package (320), which actuating part is near to the bottom and is connected to the covering tab (21), can be raised from the bottom (13) of the box body (10) forming a sloping surface. The actuating part (331) is separated by a transverse incision in the part of the covering package (320) near to the bottom from a remaining portion (350) which is folded several times and bent up at one edge of the bottom perpendicular thereto. The remaining portion (350) forms a brake part for cigarettes (27b) of a row which are not to be lifted out. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Packung für Zigaretten mit einem aus Rückwand (11), Vorderwand (12), Seitenwänden und Boden (13) gebildeten steifen oder halbsteifen Schachtelkörper (10), der an einer Öffnung einen Klappdeckel aufweist, ist mit einer Hüllpackung (320) aus dünner Folie ausgestattet, die die Innenfläche des Schachtelkörpers (10) bedeckt und die im Öffnungsbereich mit einer herausziehbaren Abdecklasche (21) versehen ist. Bei einer solchen Packung ist eine Anhebevorrichtung dadurch gekennzeichnet, daß die Hüllpackung (320) an dem Boden (13) des Schachtelkörpers (10) befestigt ist, und daß ein mit der Abdecklasche (21) verbundener bodennaher Betätigungsteil (331) der Hüllpackung (320) unter Bildung einer Schrägläche vom Boden (13) des Schachtelkörpers (10) abhebbar ist. Der Betätigungsteil (331) ist durch einen quergerichteten Einschnitt in dem bodennahen Teil der Hüllpackung (320) von einem Restabschnitt (350) abgeteilt, der mehrfach gefaltet und an einem Rand des Bodens senkrecht zu diesem hochgebogen ist. Der Restabschnitt (350) bildet einen Bremsteil für nicht auszuhebende Zigaretten (27b) einer Reihe.

IPC 1-7

B65D 85/10

IPC 8 full level

B65D 85/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 85/1009 (2013.01)

Citation (search report)

- [XP] EP 0330938 A1 19890906 - FOCKE & CO [DE]
- [X] DE 3410217 A1 19841206 - PHILIPP EGON DR [DE]
- [A] FR 67350 E 19580220

Cited by

WO2013056827A1; CN105523293A; CN1044489C; EP2754622A4; CN106103308A; RU2647385C1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0393648 A1 19901024

DOCDB simple family (application)

EP 90107385 A 19900419